

---

## 鎖具的使用和維護

鎖具在使用過程中應注意維護與保養

- 1.鎖具的安裝嚴格按安裝說明書執行，以保證鎖具功能正常并處於最佳狀態。
- 2.鎖具在出廠前經過嚴格的強度和安全性測試.在使用過程中不宜再做極限破壞性試驗，以免造成不必要的損壞。
- 3.保持鎖具的轉動部分有潤滑劑,以保證其轉動順暢和延長使用壽命.建議一年檢查一次，同時檢視緊固螺釘是否鬆動，保證鎖具緊固可靠。
- 4.鎖芯在使用過程中鎖匙拔插不順暢時，可以在鎖芯孔內 入少量石墨粉或鉛筆粉 增強潤滑性,避免彈子彈簧不能順利轉動開啓。
- 5.經常檢查鎖具與扣板的配合間隙使鎖舌保持能順利彈出，因長久使用門的位置下降時,應調整門鉸鏈或合頁使鎖舌能順利縮入和彈出。
- 6.SUS304&SUS316不銹鋼具有抗腐蝕，防 氧化，不生銹的特點.經常擦拭可保持鎖具幹淨美觀。

### The use and maintenance of the locks

Locks in use process should pay attention to maintenance

- 1, Locks installed strictly according with the installation instructions, to ensure the lock function normal and in the best state.
- 2, All of the locks have the strength and security testing before them leave the factory. In the use process, it should not be done the limit destructive testing again, to avoid unnecessary damage.
- 3, Keep the locks rotation of section have grease, to ensure its smooth rotation and prolong service life. We suggest check once a year, to check the screw whether loose, and ensure the locks reliable fastening.
- 4, When the lock body use the key, the plug is not smooth, it can put a small amount of graphite powder or pencil powder, to strengthen lubricity, avoid pin tumbler and spring cannot rotate to open smoothly.
- 5, Regularly check the fitting clearance of gusset plate and lock to keep the lock tongue can pop-up smoothly. For use for a long time, the position of the door falls, it should adjust the door hinge to make lock tongue can smoothly into and pop-up.
- 6, Stainless steel SUS304 & SUS316 have corrosion resistant, anti-oxidation and no rust, often wipe the locks can be maintained clean and beautiful.